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Onderwerp 
Stand van zaken informatiebeheer in kader van interbestuurlijk toezicht.  
 
Aanleiding en achtergrond 
De provincie Gelderland voert interbestuurlijk toezicht uit op het archief en informatiebeheer. De 
Verordening systematische toezichtinformatie schrijft voor dat de gemeente het bestuur jaarlijks moet 
informeren over de stand van zaken van het archief op basis van vastgestelde kritische prestatie 
indicatoren (KPI’s). In voorgaande jaren is de verantwoording beperkt tot een tweejaarlijkse reactie naar 
aanleiding van de inspectie van het Streekarchivariaat Noordwest-Veluwe. Dit werd gedoogd, maar dat 
verandert vanaf 2025. De provincie heeft de Gelderse gemeenten aangeschreven en geëist om separaat 
aan de inspectie door de eigen archiefdienst, een tussentijdse update te geven aan het bestuur. Om die 
reden is de ambtelijke reactie uit 2023 geüpdatet en wordt het opnieuw voorgelegd aan het college en de 
raad.  
 
Boodschappen 
- De provincie Gelderland houdt toezicht op de uitvoering van wettelijke taken rond archief en 

informatiebeheer door gemeenten.  
Meerdere wet- en regelgeving vormt de grondslag voor het uitoefenen van het interbestuurlijk toezicht 
op archief en informatiebeheer, zoals de Archiefwet 1995, de Gemeentewet en de Verordening 
systematische toezichtinformatie. De provincie richt zich op (1) het systeemtoezicht op het tijdig en 
volledig aanleveren van actuele informatie over de toezichtcriteria en (2) het correct, tijdig en volledig 
doorlopen van het horizontale verantwoordingsproces.  
 
- Het toezichtrapport van het Streekarchivariaat Noordwest-Veluwe uit 2022 wordt niet opnieuw 

aangeboden. 
Het toezichtrapport van het Streekarchivariaat uit 2022 is de aanleiding geweest voor het verbeterplan. In 
januari 2023 is dit rapport voor kennisgeving aangenomen door college en raad en wordt daarom niet 
opnieuw voorgelegd. Het verbeterplan daarentegen dat is opgesteld naar aanleiding van het rapport, is 
geüpdatet en opnieuw voorgelegd aan het college. De raad wordt middels dit schrijven geïnformeerd 
over de laatste stand van zaken. 
 
- De positie en kwaliteit van de informatiebeheerders is sterk verbeterd 
Sinds de oplevering van het plan in 2023 wordt er hard gewerkt aan de kritiekpunten en worden er mooie 
stappen gemaakt op het gebied van informatiebeheer. Nog steeds ligt de grootste focus op het krijgen 
van grip op informatie en dit zal waarschijnlijk nog jaren een thema blijven. Door digitalisering en 
toename van applicaties versnippert informatie namelijk snel. Om grip te krijgen is specifiek beleid nodig, 
maar zijn vooral ook kennis en vaardigheden essentieel. De laatste periode lag de nadruk op het 
uitbreiden van kennis en vaardigheden en het positioneren van de informatiebeheerders. Zodat zij op de 
juiste momenten aan tafel zitten en niet achter de feiten aanlopen maar kunnen adviseren en 
anticiperen. De inspanningen werpen haar vruchten af, want informatiebeheer is inmiddels een serieuze 
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partner bij nieuwe ontwikkelingen. Het benodigde beleid en de procedures hebben in sommige gevallen 
vertraging opgelopen, maar gelukkig staat dat de positieve ontwikkelingen niet in de weg.  
 
- Later dit jaar wordt het bestuur opnieuw geïnformeerd over de stand van zaken naar aanleiding van 

het nieuwe toezichtrapport van het Streekarchivariaat over de periode 2022-2023. 
Momenteel zijn de toezichtcycli van de provincie en het Streekarchivariaat niet op elkaar afgestemd. 
Praktisch gevolg is dat de verantwoording die in het kader van de Verordening systematische 
toezichtinformatie nu wordt geëist, te vroeg komt om de ambtelijke reactie op de nieuwe inspectie in op 
te nemen. Dat betekent concreet dat medio 2025 een nieuw toezichtrapport wordt opgeleverd door het 
Streekarchivariaat, dat daar als reactie daarop een nieuw verbeterplan op wordt gemaakt en dat die 
informatie tezamen in het najaar opnieuw wordt voorgelegd aan college en raad.  
 
- Er hoeven geen extra middelen te worden vrijgemaakt ten behoeve van het informatiebeheer.  
Op dit moment is het niet nodig om extra middelen vrij te maken. Het is ook niet de verwachting dat dit 
naar aanleiding van het nieuwe rapport wel nodig zal zijn.  
 
Bijlage(n) 
N.v.t. 
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